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A.3 – Raadsinformatienota evaluatie amendement cursus gebruik 
AED apparatuur

D66 Dhr. de Heer

Vraag
Is de wethouder voornemens dit project vanwege het grote succes structureel uit te 
voeren?

Antwoord
Nee dat ben ik niet. Dit is een initiatief geweest uit de raad, waar goed opvolging aan 
gegeven is. Indien de raad dit wil dan nodigen wij u uit om dit te continueren. Daarmee 
blijft u eigenaar van uw eigen succes!

A.4 – Eerste kwartaalrapportage 2020 WVS

VVD Mevr. Schellekens

Vraag
Uit de financiële gegevens blijkt dat er tegenover het gestelde budget een tekort is van 
ruim 140.000 euro en wordt dit veroorzaakt door een verschil in de rijksbijdrage die is 
verstrekt.
Met welke reden heeft men minder rijksbijdrage ontvangen?

Antwoord
Het verschil in rijksbijdrage wordt veroorzaakt doordat er in het 1e kwartaal 2020 minder 
SW-medewerkers in dienst waren dan dat er budget voor was. Dit is in de mei circulaire 
rechtgetrokken. In 2019 zijn meer SW-medewerkers uitgestroomd dan landelijk was 
geprognosticeerd. De daadwerkelijke taakstelling voor het lopende jaar ontvangen we in 
mei. Dit jaar heeft er een bijstelling m.b.t. de taakstelling plaatsgevonden van -56,9 SE. Dit 
geld is dus van de rijksbijdrage afgegaan. Dat er in de mei circulaire toch meer 
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rijksbijdrage is toegekend aan de gemeenten komt door de prijscompensatie. Deze 
prijscompensatie valt overigens weer weg tegen de Cao-salarisverhogingen. In het 1e 
kwartaal 2020 zijn ook minder SW-salariskosten betaald omdat er minder SW-
medewerkers in dienst waren.

Vraag
Tegenover het 1e kwartaal 2019 en nu het 1e kwartaal 2020 is het ziekteverzuim bij lang 
verzuim explosief gestegen. Daartegenover is het ziekteverzuim langer dan 1 jaar goed is 
afgenomen. Is dit een verschuiving van striktere controle bij de laatste groep of wordt dit 
mede veroorzaakt dat er meer medewerkers met een hogere leeftijd aanwezig zijn?

Antwoord
De ziekteverzuimcijfers in Q1 zijn met name beïnvloed door het uitbreken van de 
coronacrisis begin maart 2020. Dit leidde tot een stijging van het middellange verzuim 
(dat is verzuim dat langer is dan enkele dagen) en het lang verzuim (doordat medewerkers 
die al langer ziek waren op het moment van de uitbraak van de coronacrisis minder snel 
hersteld gemeld werden). Het verzuim langer dan 1 jaar is gedaald omdat er in het 1e 
kwartaal meer mensen uit dienst gegaan zijn die langer dan 2 jaar ziek waren.  

A.10 – Gezamenlijke gemeenten West Brabant West; onderzoek 
jeugdzorg West-Brabant volgens Duisenbergemethode

ABZ Mevr. de Lange

Vraag
Hoe en wat gaan we hier binnen de gemeente Woensdrecht met die aanbevelingen om.
Volgen hieruit nog concrete acties?

Antwoord
Wij hebben met interesse kennis genomen van het rapport. Het geeft een zeer goed beeld 
met aanbevelingen aan de gemeenteraden van de aangesloten gemeenten. Wanneer het 
rapport een definitieve status heeft, is het vooral aan uw gemeenteraad om ermee aan de 
slag te gaan. Jeugd is een complex beleidsterrein. Dat heeft invloed op de wijze waarop de 
controlerende en kaderstellende rol door uw raad wordt ingevuld. Daar komt bij dat we 
als Woensdrecht te klein zijn als gemeente om hier een eigen koers in te varen. De 
gemeente Woensdrecht is daarom de samenwerking aangegaan met de 8 andere 
gemeenten in West-Brabant West op het gebied van Jeugd. Wij zijn blij dat de 
Duisenberg-methode voor jeugd door de 9 gemeenten samen is opgepakt. Dit geeft ons 
een goed beeld hoe we op deze schaal moeten omgaan met de rol van onze gemeenteraden 
en worden de gemeenteraden van dezelfde informatie voorzien. Ook voor de toekomst 
biedt het rapport handvatten. Daarnaast heeft er een gouvernance traject gelopen over de 
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samenwerking met de 9 gemeenten op het gebied van Jeugd. Sturing op jeugd is hier een 
onderdeel van. De verder uitwerking vindt nu plaats.
Lokaal zijn we bezig om een dashboard te maken voor het sociaal domein breed om de 
raad mee te nemen in de cijfers achter de inhoud en hoe we hierop kunnen sturen.
Kortom wij zijn gezamenlijk voortdurend bezig in een zoektocht naar hoe de 
gemeenteraad optimaal in stelling kan worden gebracht. We zetten hierin stappen. Echter 
nemen deze stappen wel tijd in beslag.


